
Dz.-13.0021.11.2019 
 

 
Uchwała Nr XI/165/2019 

Rady Dzielnicy XIII Podgórze 
                                                         z dnia 24 września 2019r. 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa  
o zapewnienie finansowania dla realizacji inwestycji pn. „Budowa przepompowni 
Kabel” mającej na celu ochronę przed zalewaniem osiedla SM Kabel oraz budynków 
znajdujących się przy ul. Prokocimskiej.  

Na podstawie § 4 pkt 4 lit. h uchwały Nr XCIX/1507/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014r.  
w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy XIII Podgórze w Krakowie (tj. Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. 
poz. 5475) Rada Dzielnicy XIII Podgórze uchwala, co następuje:  

 

§ 1. 

 Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o zapewnienie 
finansowania dla realizacji inwestycji pn. „Budowa przepompowni Kabel”, mającej na celu 
ochronę przed zalewaniem osiedla Spółdzielni Mieszkaniowej Kabel oraz budynków 
znajdujących się przy ul. Prokocimskiej, poprzez umieszczenie inwestycji w budżecie Miasta 
Krakowa na 2020 rok oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej i Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym na lata 2020-2023. 

§ 2. 

 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący  
Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze 

Szymon Toboła 

UZASADNIENIE: 
Problem zalewania osiedla Kabel i okolic ciągnie się już kilkadziesiąt lat, jego apogeum 
przypadło po wybudowaniu estakady tramwajowej łączącej ulice Wielicką i Lipską. W 2015 
roku Prezydent Miasta Krakowa obiecał mieszkańcom okolicznych terenów rozwiązanie tego 
problemu. Powstał opracowany przez MPWiK projekt, który miał zabezpieczyć ten teren 
przed zalewaniem (m.in. budowa zbiornika retencyjnego). Realizacja inwestycji pierwotnie 
miała skończyć się w 2017 roku.  

Przez ten okres toczyły się rozmowy, zmieniały się jednostki odpowiedzialne za realizację 
inwestycji, zmieniały się władze PKP i znów toczyły się rozmowy, a terminy ciągle były 
przesuwane i ani raz nie zostały dotrzymane. Obecnie tematem znów zajmuje się nowa 
jednostka, umowa z PKP pozwalająca gminie dysponować terenem, na którym będzie 
prowadzona inwestycja nadal nie została podpisana, a środki na realizację inwestycji nie 
zostały zapewnione.   

Celem tej inwestycji jest bezpieczeństwo kilkuset mieszkańców, a w grze jest ich zdrowie, 
dobytek, a może i życie. Zapewnienie jej finansowania winno być priorytetem władz miasta. 

Przewodniczący  
Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze 

Szymon Toboła 

 


